

《单词百科:GNT是什么意思?GNT怎么发音?GNT的解释和用法》

英语单词GNT是什么意思?GNT怎么读?GNT怎么发音?简答网为您整理了GNT的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



GNT的意思

1、n.GNT是深圳港讯通数码科技有限公司旗下品牌;港讯通数码(GNT)是一家新兴的集消费数码产品开发;设计;销售的高科技企业;

GNT的双语例句

1、GNT Effect: Establish a Strong Relationship between Enterprise and Employee

GNT效应：打造牢固的企业与员工关系

2、Effect of Genistein (GNT) Soaking on Seed Germination and Growth of Pepper

金雀异黄素浸种对辣椒种子萌发与植株生长的调节效应

3、 On the GnT Blocks of Root Systems of Types B_2 and G_2

B2型、G2型根系的G nT块问题

4、 Conclusion: To get initial technological index for traditional Mongolian drug GNT and to pave the way for further studies.

结论：对蒙药GNT指定出初步的工艺指标，为今后的研究奠定了基础。

5、 Objective: The effects of the chemical modifiers on N acetylglucosaminyltransferase (GnT) and V activities were studied to learn the essential groups of the enzymes.

目的研究化学修饰剂对N乙酰氨基葡萄糖转移酶 和 活性的影响以探讨这两种酶的必需基团。

6、 Methods By using reverse-phase HPLC and fluorescence labeled substrate, the effect of some factors on GnT V activity was investigated, including enzyme protein concentration, incubation time, pH and detergent.

方法采用反相HPLC荧光法测定GnT 活性时的一些影响因素，包括反应时间、酶蛋白量、pH和去垢剂等。

7、 In order to evaluate the carrier's behavior of controlled drug release, using genistein (GNT), an anti-cancer medicine, as a model medicine, inclusion complex between β -CD and GNT were firstly investigated by UV spectra.

用抗癌药物金雀异黄素（GNT）作为模型药物，采用紫外可见分光光度计研究了 β CD对GNT的包合作用。

以上是简答网为您整理的GNT怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于GNT的用法、GN

T的释义、GNT的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/GNT>